

*In attendance: From the Research Branch, Library of Parliament:* David Johansen, Research Officer.

*Appearing:* Dorothy Dobbie, Parliamentary Secretary to the Minister of Indian Affairs and Northern Development.

*Witnesses: From the Department of Indian Affairs and Northern Development:* Richard Van Loon, Senior Assistant Deputy Minister; Harald Finkler, Chief, Scientific Affairs Division, Northern Affairs Program.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference, dated Friday, June 15, 1990, concerning Bill C-72, An Act to establish the Canadian Polar Commission and to amend certain Acts in consequence thereof (*See Minutes of Proceedings and Evidence of Tuesday, June 19, 1990 Issue No. 1*).

Dorothy Dobbie, Parliamentary Secretary made an opening statement and with the witnesses, answered questions.

Mr. Wilbee moved,—That on Thursday, November 8, 1990, the Committee proceed to clause-by-clause consideration of Bill C-72, provided no witnesses have requested to appear.

After debate thereon, the question being put on the motion, it was unanimously agreed to.

At 5:27 o'clock p.m., it was agreed,—That the Committee adjourn to the call of the Chair.

*Aussi présent: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement:* David Johansen, attaché de recherche.

*Comparaît:* Dorothy Dobbie, secrétaire parlementaire du ministre des Affaires indiennes et du Nord canadien.

*Témoins: Du ministère des Affaires indiennes et du Nord canadien:* Richard Van Loon, sous-ministre adjoint principal; Harald Finkler, chef, Division des affaires scientifiques, Programme des affaires du Nord.

Conformément à son mandat du vendredi 15 juin 1990, le Comité reprend l'étude du projet de loi C-72, Loi constituant la Commission canadienne des affaires polaires et modifiant certaines lois en conséquence (*voir les Procès-verbaux et témoignages du mardi 19 juin 1990, fascicule n° 1*).

Dorothy Dobbie fait un exposé puis, avec les témoins, répond aux questions.

Stan Wilbee propose,—Que le jeudi 8 novembre 1990, le Comité procède à l'étude détaillée du projet de loi, s'il n'y a pas de témoins à entendre.

Après débat, la motion, mise aux voix, est adoptée à l'unanimité.

À 17 h 27, il est convenu,—Que le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

J.M. Robert Normand

*Clerk of the Committee*

*Le greffier du Comité*

J.M. Robert Normand